
华泰财险附加广播的定义条款 

 

保险合同第五部分“定义”中增加下述定义： 

 

广播包括： 

（一）实际或计划中的播放； 

（二）出版； 

（三）以其他任何方式（无论是现有的方式或以后出现的方式）发表、传播或传递信息，

包括但不限于获取、搜寻、准备、制作、拍摄、录制、录音、打印、出版、再版、长篇连

载、广播、电视广播、传输、电子通讯、有线电视广播、联合供稿、展览、销售、租用、

授权许可或分销资料以在电视、有线电视、电台或计算机网络传播，包括但不限于局域

网、广域网或互联网、付费电视、网络空间、音乐或声音录制或发行、视频或音频盒式磁

带和唱片、卫星传播、闭路和剧场版影片。 

 

G49  BROADCAST(S) AND BROADCASTING DEFINITION 

 

The following Definition is added to Section V – Definitions:  

 

Broadcast(s) and Broadcasting shall include: 

a. actual and contemplated broadcasts. 

b. publishing, 

c. other utterances or dissemination or transfer of matter, by any other means whatsoever now 

or hereafter developed, and shall include, but not be limited to, the acquisition, researching, 

preparation, production, filming, videotaping, music or sound recording, printing, 

publication, republication, serialization, broadcast, telecast, transmission, electronic 

telecommunication, cablecast, syndication, exhibition, sale, lease, licensing or distribution 

of Material for, on, over, in or to television, cable, radio, any computer network, including 

without limitation LANS, WANS or the Internet, pay television, cyberspace, music or 

sound recording or publishing, video and audio cassettes and discs, satellite distribution, 

closed circuit and theatrical feature films. 


